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شهردار تهران:

عوارض ساخت و ساز در بافت فرسوده دریافت نخواهد شد

سخنگوی ناجا اعلام کرد: تحویل تمامی دستگیرشدگان به دستگاه قضائی

جان باختن 20 نفر در اغتشاشات اخیر

مدیرعامل سازمان انتقال خون:

محصول جدید پلاکتی با سازگاری نسجی تولید می شود

تعطیلی مدارس در زمستان پاک کردن صورت مساله است

شهردار تهران در حاشیه »مراسم کلنگ زنی 
پروژه تجمیع ۵۰ پلاک محله تختی« طی سخنانی 
در جمع خبرنگاران از این پروژه به عنوان یک مدل 

برای نوسازی بافت فرسوده شهر تهران یاد کرد.
محمد علی نجفی گفت: افراد ساکن در بافت 
فرسوده و سرمایه گذاران ساخت و ساز تهران می 
های  فعالیت  تا  کنند  استفاده  مدل  این  از  توانند 

نوسازی بافت فرسوده گسترش پیدا کند.
 ۲۸۰ و  هزار  سه  »حدود  اینکه  بیان  با  وی 
فرسوده  بافت  را  تهران  شهر  مساحت  از  هکتار 
تشکیل می دهد« تاکید کرد: با توجه به مخاطراتی 
که تهران را درباره زلزله تهدید می کند، ضروری 
نوسازی  را  بافت های فرسوده  است هر چه زودتر 
کنیم؛ در این سیر اگر ساختمان های نوسازی شده 
را با ساختمان های فرسوده را مقایسه کنیم، مردم 
این پروژه در سطح  تا در  نیز تشویق خواهند شد 

وسیع مشارکت کنند.
شهردار تهران از تشویق سرمایه گذاران بخش 
خصوصی برای مشارکت در نوسازی بافت فرسوده 
سیاست  گفت:  و  کرد  یاد  دوم  مرحله  عنوان  به 
شهرداری تهران آن است که تمامی نوسازی بافت 
بخش خصوصی  گذاری  سرمایه  طریق  از  فرسوده 
با کمک ها و حمایت های شهرداری تهران انجام 
شود؛ در این راستا از طریق بانک وام هایی با سود 
می  اعطا  ها  ساختمان  ساخت  برای  درصد  هشت 
نیز  مانده  باقی  های  واحد  برای  همچنین  شود، 
ایجاد تقاضا خواهیم کرد تا وام های با سود پائین 
به مردم اعطا شود و مردم برای خرید این واحد ها 

ترغیب شوند.

درصد   ۵۰ تهران  شهرداری  نجفی  گفته  به 
یارانه سود بانکی را پرداخت خواهد کرد، همچنین 
هیچ هزینه ای برای عوارض ساخت و ساز در بافت 
فرسوده دریافت نخواهد شد تا سرمایه گذاران برای 

حضور در این پروژه ها تشویق شوند.
تا  است  بوده  قرار  این  از  پیش  تا  افزود:  وی 
انشعابات آب، برق و گاز  از هزینه  تنها ۵۰ درصد 
در بافت فرسوده از سوی شهرداری پرداخت شود 
این در حالی است که شهرداری ۱۰۰ درصد هزینه 
انشعابات را پرداخت کرده است؛ به این ترتیب ما 
پروژه  این  تا  دهیم  می  انجام  را  ها  حمایت  همه 
برای سرمایه گذار بخش خصوصی سود ده باشد. در 
کنار آن این پروژه برای سرمایه گذاران هم یک کار 

اقتصادی و هم یک کار اجتماعی به شمار می رود 
تا در فاصله زمانی کوتاه تری بتوانیم نهضتی برای 

نوسازی بافت های فرسوده در تهران ایجاد کنیم.
در  مسایل  همه  اینکه  بیان  با  تهران  شهردار 
نوسازی بافت فرسوده در اختیار شهرداری نیست، 
و  تسهیلات   زمینه  در  باید  ها  بانک  کرد:  عنوان 
مجلس شورای اسلامی نیز در زمینه پرداخت یارانه 
های  بافت  درباره  مرتبا  مجلس  کنند؛  کمک  ها 
فرسوده و خطر زلزله ابراز نگرانی می کند اما اگر 
واقعا در این زمینه احساس خطر دارند، در بودجه 
سال ۹۷ رقم قابل توجهی را در نظر بگیرند تا به 
برای  را  آنها  و  دهیم  قطعی  قول  گذاران  سرمایه 

سرمایه گذاری در بافت فرسوده تشویق کنیم.

شهرداری  به  مربوط  آنچه  کرد:  تاکید  نجفی 
تهران و شخص رئیس جمهور است، درباره نوسازی 
بافت های فرسوده جدی هستیم و هر کمکی که 
لازم باشد را به سرمایه گذاران انجام می دهیم. در 
ساز  و  ساخت  در  که  کسانی  امیدواریم  نیز  ادامه 
جنوب  سمت  به  کردند  می  فعالیت  تهران  شمال 
را  فرسوده  بافت  نوسازی  نهضت  تا  بیایند  تهران 

ایجاد کنیم.
تامین  از  سوالی  به  پاسخ  در  تهران  شهردار 
عنوان  به  فرسوده  بافت  در  نیاز  مورد  های  سرانه 
کرد  یاد  ترین مشکلات شهرداری  اساسی  از  یکی 
که  عمومی  خدمات  بخش  به  گذشته  در  گفت:  و 
باید به مردم داده شود، کمتر توجه شده بود،   در 
این پروژه نیز زمین اضافه ایجاد نشده است و تنها 
معابر اصلاح می شود اما در پروژه های دیگر سعی 
می کنیم در کنار ساخت و ساز مسکن، مقداری از 
زمین را برای انجام پروژه های خدمات شهری مثل 
پارک و ... اختصاص دهیم تا حداقل خدمات شهری 

مورد نیاز شهروندان در همان بافت فراهم شود.
 وی از صدور چند فراخوان برای نوسازی بافت 
های فرسوده در آینده نزدیک خبر داد و گفت: در 
گذاران صحبت  با سرمایه  قبل  از  که  نقاط  بعضی 
شده، اعلام آمادگی کرده اند تا طی دو ماه آینده 
بتوانیم دو - سه پروژه را برای تجمیع داشته باشیم. 
همچنین مدل دیگری را طراحی کردیم که زمین 
اختیار  در  را  دولتی  های  نهاد  و  شهرداری  های 
قرار دهیم که  برای ساخت و ساز  سرمایه گذاران 
برای این کار در حال برنامه ریزی هستیم و شاید تا 

پایان سال فراخوان آن را هم اعلام کنیم.

 ۲۰ باختن  جان  به  اشاره  با  ناجا  سخنگوی 
نفر از هموطنان در اغتشاشات اخیر گفت: تمامی 
که  قضائی شدند  تحویل دستگاه  دستگیر شدگان 
به قید ضمانت رها و  قانونی  آنها در مراحل  اغلب 
در  عمومی  اموال  تخریب گران  و  اصلی  لیدرهای 

بازداشت به سر می برند.
به گزارش ایسنا، سردار سعید منتظر المهدی 
گذشت  برما  که  روزهایی  داشت:  اظهار  ادامه  در 
از عناصر  شاهد تلاش شمار معدود و کم شماری 

فریب خورده ، مخل امنیت و آشوب گرانی بودیم 
و  عمومی  و  شخصی  اموال  تخریب  به  اقدام  که 
شهرهای  از   برخی  در  مردم  مال  و  جان  تهدید 
کوچک و بزرگ کردند که به فضل الهی با اشراف 
اطلاعاتی دقیق و با آگاهی از طرح و نقشه دشمنان 
و البته اقدامات هوشمندانه و مدبرانه توأم با اقتدار 
کمینه  در  پلیس،  داری  عین حال خویشتن  در  و 
معترضان  و  مردم  سازی  جدا  ضمن  ممکن  زمان 
که مطالبات به حقی داشتند ، از طراحان و صحنه 
گردانان این افراد شناسایی و دستگیر شدند که با 
خاتمه  غائله  در حال حاضر  روند خوشبختانه  این 

پیدا کرده است.
وی با تصریح اینکه در بین دستگیر شدگان 
اسلامی  جمهوری  مقدس  پرچم  به  که  افرادی 
ایران هتک حرمت کردند و مسببان اصلی رهایی 

به چشم می خورند گفت:  خودروی آتش نشانی 
دادند  ازدست  را  خود  جان  نفر   ۲۰ بین  این  در 
رها  با  که   بودند  پسری  و  پدر  آنها  بین  در  و 
آشوبگران  توسط  نشانی   آتش  خودروی  شدن 
به  را  ایرانی  این  حادثه دل هر  باختند که  جان 

درد می آورد.
نحوه   : داد  ادامه  انتظامی   نیروی  سخنگوی 
جان باختن تعدادی نیز در یورش و حمله مسلحانه 
و تیر اندازی به مقر های نیروهای مسلح علی رغم 
اقدامات هشداری و بازدارنده مبهم بوده که در حال 

بررسی است.
معاون اجتماعی ناجا عنوان کرد : در این میان 
برخی از همکاران ما و دیگر رده های نظامی، مورد 
صدمه و آسیب قرارگرفتند که متاسفانه یک نفر از 

این عزیزان به شهادت رسید.

تحویل  شدگان  دستگیر  تمامی  افزود:  وی 
مراحل  در  آنها  اغلب  که  شدند  قضائی  دستگاه 
و  اصلی  لیدرهای  و  رها  ضمانت  قید  به  قانونی 
تخریب گران اموال عمومی در بازداشت به سر می 

برند.
منتظر  سردار  پلیس،  سایت  گزارش  براساس 
سهم  به  بنده  کرد:  نشان  خاطر  پایان  در  المهدی 
خود و به نمایندگی از نیروی انتظامی  از مردمان 
همراهی  پاس  به  کشورمان  عزیز  و  فهیم  خوب، 
دانی  قدر  و  تشکر  اغتشاشات  کنترل  در  پلیس  با 
نهادها    ، ها  سازمان  نوایی  هم  از  نیز  و  کنم  می 
روسای  جمله  از  کشوری  و  لشکری  فرماندهان  و 
جمهوری ، قوه قضائیه ، قوه مقننه، ائمه، خطبای 
سراسر کشور ، آیات عظام و مراجع تقلید به سبب 

همکاری با پلیس سپاسگزارم.

انتقال خون در اعلام  مدیر عامل سازمان  سرویس سلامت - 
برنامه های افق ۱4۰۰ گفت: تولید محصول جدید پلاکتی با سازگاری 
ایم و به  برنامه ای است که زیرساختهای آن را فراهم کرده  نسجی 

زودی در اختیار بیماران قرار می گیرد.
انتقال  سازمان  عمومی  روابط  از  نقل  به  و  امتیاز  گزارش  به 
در  هنوز  خدمتی  چنین  براینکه  تاکید  با  اله  فتح  پور  دکتر  خون 
بانک  از  استفاده  با  گفت:  شود  نمی  ارائه  نیز  آمریکا  خون  انتقال 
به زودی  اهدا کنندگان مرکز سپاس  به کمک  بنیادی و  سلولهای 
مقاومت  دچار  که  بیمارانی  برای  را  خدمت  این  بود  خواهیم  قادر 

ارائه دهیم. پلاکتی هستند 
سازمان  ابعاد  همه  در  بزرگ   تحول  ایجاد  از  همچنین  وی 
انتقال خون در دولت دوازدهم وافق ۱4۰۰ خبر داد و افزود: ارتقای 
محصولات  کیفیت  افزایش  خون،  انتقال  صفر  و خطر  خون  سلامت 
وارائه محصولات جدید از برنامه هایی است که آغاز کرده ایم و ادامه 
خواهد یافت.وی همچنین ازپایش چرخه خون توسط سیستم فناوری 
اطلاعات از رگ گیرنده تا دهنده خبر داد و گفت: باید عوارض انتقال 
خون پایش و کاهش یابد و از آن برای  ابزار کنترل کیفی فرایندها 
و محصولات استفاده کنیم و سازمان انتقال خون را همپای پیشرفته 

ترین مراکز دنیا اداره کنیم.
وی افزود: هم اکنون از هر ۱۰ هزار اهدا کننده خون تنها سه 
به  است.  کمی  خیلی  رقم  که  شود  می  مشاهده  هپاتیت سی  مورد 

دنبال  این هستیم که این یک مورد را هم نداشته باشیم. 
ظرف 4 سال گذشته بیش از ۸۰ درصد رخداد مثبت هپاتیت 
بی سی و اچ آی وی در اهدا کنندگان بار اول بوده است این افراد که 

۲۵ درصد اهدا کنندگان هستند و با طرح ساماندهی اهدا اولی ها این 
ریسک تا حد زیادی کاهش می یابد.

در این طرح اهدا اولی ها با آزمایشهای کامل بدو اهدای خون 
پایش و غربالگری می شوند یا از پلاسما و فرآورده های پلاسمایی آنها 
استفاده می شود و پس از 4 ماه اگر این اهدا کنندگان شرایط اهدای 

خون داشته باشند از آنها دعوت به اهدای خون می شود.
وی از انجام این طرح در ۱۵ استان کشور خبر داد و افزود:  این 
طرح هزینه زیادی را به مجموعه تحمیل می کند اما سبب می شود 
که اهدا کنندگان بار اول مرحله پنجره را پشت سر بگذارند وبا این 
کار نیمی از اهدا کنندگان بار اولی با وجود تماس ما باز نمی گردند، 
حجم کار پرسنل افزایش می یابد اما سلامت خون در کشور به شدت 

افزایش می یابد.
دکتر پور فتح اله همچنین از برنامه اهدای مستقیم محصولات و 
اجزای خون به جای خون کامل خبر داد و افزود: امروز دنیا به سمت 

اهدای اجزای خون پیش می رود نه خون کامل.
با اهدای مستقیم پلاکت و پلاسما کیفیت محصول افزایش می 

یابدو دسترسی به محصول بیشترمی شود.
وی با اشاره به این نکته که  اهدای پلاکت می تواند دو هفته یک 
بار صورت گیرد گفت:اگر اهدا کننده شرایط عمومی اهدای خون را 
داشته باشد می تواند پلاکت نیز اهداکند ترجیح این است که از بین 
جمعیت اهدا کنندگان صورت گیرد به همین دلیل یکی از کارهایی 
اهدا  جامع  مراکز  گیردایجاد  می  صورت  استانی  مراکز  در  دارد  که 
است. وی افزود: اهدای خون، پلاکت، پلاسما، پذیره نویسی سلولهای 
بنیادی خونساز در مراکزجامع اهدا انجام می شود و امیدواریم تمام 

زیرساختهای خدمات پیوند را نیز در این مراکز فراهم کنیم.
آوردن  دست  وبه  پلاسما  لیتر  هزار   4۰۰ تولید  اعلام  با  وی   
داروهای مشتق از آن با روش پالایش قراردادی گفت: اکنون بخش 
عمده داروهای مشتق از پلاسما با پلاسمای ایرانی تامین می شود و 
قرار است این ظرفیت را در افق ۱4۰۰ به یک میلیون لیتر برسانیم که 

در خودکفایی و صنعت پلاسمای کشور اهمیت ویژه ای دارد.
جلو  خاطر  به  بهداشت  جهانی  سازمان  امروزه  کرد:  تاکید  وی 
گیری از تغییر جغرافیای بیماری ها اعلام کرده است که باید داروهای 
مشتق از پلاسما بومی باشد.زیرا بیماری های نو پدید و بومی می تواند 

با این محصولات به دیگر کشورها منتقل شود. 
با این کار جلوی اشاعه این بیماری ها گرفته می شود وپالایش 
قراردادی پلاسما 3۰ تا 3۵ درصد هزینه داروهای مشتق از پلاسما را 

کاهش داده است که قصد گسترش آن را داریم.

اینکه  بیان  با  تحقیقات مجلس  و  آموزش  سخنگوی کمیسیون 
بحث تعطیلات مدارس یک بار چند ماه پیش به مجلس آمد و رد شد، 
صورت  کردن  پاک  زمستان  در  مدارس  تعطیلی  درباره  بحث  گفت: 
زیست  محیط  سازمان  پیشنهاد  سر  بر  بحث  روزها  است.این  مساله 
هوای  آلودگی  اوج  در  زمستانی  تعطیلات  گنجاندن  برای  به مجلس 
تهران و شهرهای بزرگ و از سوی دیگر زمزمه های مسئولان آموزش 
و پرورش برای ارائه طرحی در راستای تغییر زمان آغاز سال تحصیلی 
در مهرماه و باز هم در راستای گنجاندن تعطیلاتی در پاییز و زمستان 

در تقویم آموزشی است.
تحقیقات  و  آموزش  کمیسیون  سخنگوی  میرزاده  میرحمایت 
خبرنگار  به  مباحث  این  دوی  هر  درباره  اسلامی  شورای  مجلس 
در  پیش  ماه  چند  بار  یک  زمستانی  تعطیلات  طرح  گفت:  مهر 
مجلس مطرح شد و رد شد و جدیدا دوباره مطرح نشده است. به 
هر صورت از نظر ما این طرح و طرح های شبیه به این پاک کردن 
صورت مساله آلودگی هواست. باید ریشه آلودگی هوا را پیدا کنیم 
4 مشکل دیگر هم در سیستم  این صورت بخواهیم  به  اینکه  نه  و 

کنیم. ایجاد  آموزشی 
وی ادامه داد: اگر ترافیک هست، ریشه آن را پیدا کنیم. ما به 
مناطق محروم نرسیدیم و همه را مهاجرت دادیم به تهران و داریم 
همچنان همان سیاست را دنبال می کنیم. حالا اگر در تهران مشکلی 
خاطرش  به  را  مملکت  کل  آموزشی  سیستم  شود  نمی  که  هست 
عوض کنیم. بعید است چنین سیاستی در مجلس نظر مثبتی داشته 
باشد چون حلال مشکلات نیست و تنها مدتی صورت مساله را پیش 

مدیران حذف می کند.
سخنگوی کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی 
بیان کرد: اینهمه در طول سال مدارس را به خاطر آلودگی هوا تعطیل 
می کنیم چه اتفاقی می افتد؟ آیا دانش آموز دیگر در معرض آلودگی 

نیست؟ خیر او باز هم در تعطیلات همراه والدینش به بازار می رود 
یا می آید در کوچه بازی می کند. باید یک فکر اساسی برای آلودگی 

هوا شود.
تقویم  اصلاح  به  پرورش  و  آموزش  تمایل  درباره  میرزاده 
آن  گفت:  نیز  ماه  مهر  از  زودتر  تحصیلی  سال  آغاز  و  آموزشی 
کسی که فلسفه تعلیم و تربیت را می داند متوجه است که کلمه 
سال  ما  اینکه  است.  مهم  بسیار  تحصیلی  سال  شروع  برای  مهر 
فرهنگ  یک  با  واقع  در  کنیم.  آغاز  محبت  و  مهر  با  را  تحصیلی 
پیش  تغییرات  این  اینکه  ضمن  است.  خورده  گره  اتفاقی  چنین 
 ۲۰ ما  زمانی  است.  خورده  و شکست  بود  شده  تجربه  هم  این  از 
 ۱۵ هم  بعد  و   ۲۵ زمانی  کردیم،  شروع  را  تحصیلی  سال  شهریور 
شهریور. در زمان دولت شهید رجایی ما تعطیلات نوروز را از ۱3 
است  و خطاها شده  آزمون  این  دادیم. همه  روز کاهش   ۵ به  روز 

و جواب نداده است.
وی اضافه کرد: اجازه بدهیم به اصل قضیه دردها به جای این 
طرح ها بپردازیم. یک تعداد سال متمادی مطالبات فرهنگی را نادیده 
گرفتیم و بدهی معلم ها را نمی توانیم بدهیم و از سوی دیگر نمی 
توانیم بحث آلودگی هوا را حل کنیم بعد طرح می دهیم زمان آموزش 

را جابجا کنیم.
سخنگوی کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی 
در  که  قبوض  پرداخت  از  مدارس  معافیت  طرح  درباره  همچنین 
مجلس مطرح است، نیز گفت: باید ببینیم این طرح در صحن مجلس 
چه نتیجه ای می گیرد اما واقعیت این است که ما چاره ای جز رایگان 
نداریم. آموزش و پرورش وضع  انرژی در مدارس  کردن حامل های 
مالی اش مناسب نیست و اعتبار مورد نیازش در بودجه نیامده است.

وی ادامه داد: آموزش و پرورش حقوق پرسنل خود را نمی تواند 
بدهد. کدام وزارتخانه است که 4 ماه باشد حقوق پرسنل خود را نداده 

باشد؟ حق التدریس ها از اول مهرماه یک ریال دریافت نکرده اند. چه 
کسی در این کشور حاضر است یک روز پرداخت حقوقش دیر شود؟ 
بنابر این با این مشکلات هدف ما از این طرح این است که حداقل 
پول حامل های انرژی که دست وزارتخانه های دیگری است که وضع 
مالی اشان بهتر است، برای مدارس رایگان شود. اما در نهایت موقع 

طرح در صحن مجلس تکلیف آن مشخص می شود.
میرزاده در ادامه درباره کلیات بودجه آموزش و پرورش و استانی 
شدن بودجه به طور خاص با گلایه از آوردن چنین بحثی در لایحه 
و  آموزش  بودجه  استانی شدن  کرد:  بیان  پرورش  و  آموزش  بودجه 
تلفیق هم رد شد.  پرورش رای نمی آورد و فکر کنم در کمیسیون 
انتقال بودجه آموزش و پرورش به استان فقط مشکلات استان را زیاد 
می کند و عجیب است این را در لایحه آوردند چون بودجه آموزش 
حقوق  پرداخت  باید  چه  برای  ما  و  است  حقوق  پرداخت  پرورش  و 
تواند درباره اش هیچ تصمیمی  استاندار نمی  استانی کنیم وقتی  را 

بگیرد؟
وی اضافه کرد: اگر می خواهیم بودجه ها را استانی کنیم باید 
بودجه های عمرانی را استانی کنیم و بگوییم هر استان بنا بر جمعیت 
بیاید مسائل مربوط به راه و آب و... را خودش سامان بدهد و  خود 
بودجه را در اختیارش بگذاریم. پول آموزش و پرورش که فقط حقوق 
معلم است را به دست استان دادند یعنی هر کم و کسری بود خود 
مشکلات  کردن  اضافه  یعنی  این  و  بکند  برایش  فکری  یک  استان 

استان.
سخنگوی کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی 
در پایان بیان کرد: کسانی که در بحث های تخصصی اینچنینی در 
آموزش و پرورش نظر می دهند باید ده و روستا و منطقه و ... را دیده 
باشند. نباید فقط از دور دستی بر آتش داشته باشند و از تهران برای 

همه کشور طرح ارائه دهند.

ایمنی سنجی ساختمان های خوابگاهی 
و دانشکده های علوم پزشکی

همکاری  با  ایران  پزشکی  علوم  دانشگاه 
و  کشور  اورژانس  سازمان  بهداشت،  وزارت 
خوابگاهی  ساختمان های  آتش نشانی  سازمان 
می  سنجی  ایمنی  را  خود  دانشکده های  و 
با  عملی  و  علمی  مقابله  آمادگی  کند.جلسه 
آسیب های ناشی از زلزله در این دانشگاه برگزار 
حوزه  کارشناسان  و  معاونان  جلسه  این  شد.در 
فوریت های پزشکی، سازمان  و  مدیریت حوادث 
اورژانس کشور و معاونت فرهنگی و دانشجویی 
داشتند.بر  حضور  ایران  پزشکی  علوم  دانشگاه 
معاونت  شد  مقرر  جلسه  این  مصوبات  اساس 
فرهنگی و دانشجویی و معاونت درمان دانشگاه 
با همکاری وزارت بهداشت،  ایران  علوم پزشکی 
آتش نشانی  سازمان  و  کشور  اورژانس  سازمان 
سنجی  ایمنی  به  دانشکده ها  و  خوابگاه ها  در 

ساختمان های خود بپردازد.
و  فرهنگی  معاونت  شد  مقرر  همچنین 
دانشجویی دانشگاه علوم پزشکی ایران با کمک 
کارشناسان سازمان اورژانس کشور نقاط ایمن و 
امن ساختمان ها را شناسایی کرده و کارگاه های 
زلزله  از  ناشی  آسیب های  با  »مقابله  آموزشی 
برگزار  خوابگاه  هر  دانشجویان  برای  احتمالی« 
نقاط  شناخت  جلسه  این  مصوبات  دیگر  کند.از 
خاص  سناریوی  طراحی  و  ساختمان ها  امن 
مانور  برگزاری  با  شد  مقرر  است.  خوابگاه  هر 
آموزشی نقاط امن و نحوه رفتار صحیح در زمان 
آموزش  دانشجویان  به  غیرمترقبه  وقوع حوادث 
و  دهنده  آگاهی  پوسترهای  شود.طراحی  داده 
بروشورهای مرتبط نیز در دستور کار این جلسه 

قرار گرفت.

تذکرات جدی مجلس  به دولت برای 
حل مشکلات معیشتی و رفاهی مردم

نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه 
تذکرات  کشور  امنیتی  مسئولان  با  غیرعلنی 
و  معیشتی  مشکلات  حل  برای  دولت  به  جدی 
رفاهی مردم دادند.ضیاءالله اعزازی نماینده بناب 
جلسه  خصوص  در  اسلامی  شورای  مجلس  در 
بررسی  برای  اسلامی  شورای  مجلس  غیرعلنی 
اعتراضات اخیر با مسئولان امنیتی کشور گفت: 
نماینده  نیا  محبی  جهانبخش  جلسه  این  در 
میاندوآب، ولی ملکی، علاالدین بروجردی رئیس 
کمیسیون امنیت ملی سخنرانی کردند.وی گفت: 
به  جدی  تذکرات  خود  اظهارات  در  نمایندگان 
مسئولان دولتی برای حل مشکلات معیشتی و 
رفاهی مردم دادند و خواستار چاره اندیشی دولت 

برای حل مشکل رکود اقتصادی شدند.
سردار  جلسه  این  در  اعزازی،  گفته  به 
پاسداران، سردار  فرمانده سپاه  سلامی جانشین 
انتظامی، رحمانی فضلی  نیروی  فرمانده  اشتری 
وزیر کشور، علوی وزیر اطلاعات و علی عسگری 
و  داشتند   حضور  سیما  و  صدا  سازمان  رئیس 
ارائه  نمایندگان  به  ای  جداگانه  های  گزارش 
حضور  بر  مبنی  قبلی  اعلام  علیرغم  و  دادند 
شمخانی دبیر شورای عالی امنیت ملی در جلسه 

غیرعلنی وی در این جلسه حضور نیافت.
گفت:  مجلس  در  بناب  مردم  نماینده 
مردم  رفاهی  و  معیشتی  وضعیت  به  باید  دولت 
رسیدگی کرده و مشکل رکود و بیکاری را حل 
حقوق  با  باید  قضاییه  قوه  کرد:  تاکید  کند.وی 
های نجومی، مفسدان اقتصادی و کسانی که به 
بیت المال دستبرد زدند برخورد کند. این اقدام 
به  بیشتری  اعتماد  مردم  که  شود  می  موجب 

نظام داشته باشند.

 اعلام آمار مصدومین زلزله 
شنبه شب سرپل ذهاب

رئیس شبکه بهداشت ودرمان سرپل ذهاب، 
آخرین آمار مصدومین زلزله شنبه شب را ۵۰ نفر 
اعلام کرد.مازیار طهماسبی افزود: ۱۱ نفر از این 
تعداد مصدوم در بیمارستان شهرستان مورد مداوا 
قرار گرفتند و ۲ نفر نیز به علت شدت صدمات به 
مرکز استان منتقل شدند.رئیس شبکه بهداشت 
و درمان سرپل ذهاب تصریح کرد: اکثر مراجعه 
که  بودند  شده  وحشت  و  ترس  دچار  کنندگان 
آمار  به  شدند.طهماسبی  مرخص  مداوا  از  پس 
مراقبین نیز اشاره کرد و گفت: از این تعداد چهار 
قرار گرفتند  ویژه  باردار تحت مراقبت های  مادر 

تا برای خود و فرزندشان مشکلی ایجاد نشود.

 پرداخت کمک هزینه مهدکودک 
به کارمندان زن 

هیأت عمومی دیوان عدالت اداری با صدور 
رأی وحدت رویه، به لزوم پرداخت کمک هزینه 
کارمندان  از جمله  زن  کارمندان  به  مهدکودک 
خردسال  فرزند  دارای  که  پرورش  و  آموزش 
از  تعدادی  شکایت  پی  داد.در  حکم  هستند، 
بانوان شاغل در آموزش و پرورش، هیأت عمومی 
این دیوان با استناد به اینکه زنان کارمند دولت 
خردسال  فرزند  که  پرورش  و  آموزش  جمله  از 
دارند و محل خدمت آنها فاقد مهدکودک دولتی 
باشد به موجب مقررات قانونی از جمله ماده ۷۸ 
قانون مدیریت خدمات کشوری و ضوابط اجرایی 
هیأت  سوی  از  که  مختلف  سالهای  در  بودجه 
دولت تصویب می شود مستحق دریافت کمک 
هزینه مهدکودک می باشند و سازمان مدیریت 
و برنامه ریزی و آموزش و پرورش دارای تکلیف 
آن  پرداخت  بودجه جهت  بینی  پیش  و  قانونی 
حق  نافی  موافقتنامه  تبادل  عدم  و  باشند  می 
قانونی کارمندان مستحق نمی باشد و این امر با 
توجه به پرداخت این مزایا در سایر دستگاههای 
است  لازم  و  شده  ناروا  تبعیض  باعث  اجرایی 
به  مهدکودک  هزینه  کمک  پرداخت  به  نسبت 
گردد. اقدام  پرورش  و  آموزش  زن  کارمندان 
گفتنی است براساس ماده ۸۹ قانون تشکیلات و 
آئین دادرسی دیوان عدالت اداری تبعیت از آرای 
اداری  وحدت رویه هیأت عمومی دیوان عدالت 
به  لزومی  و  است  لازم  ها  دستگاه  تمامی  برای 
طرح شکایت و تقدیم دادخواست از سوی افراد 
به  مکلف  ذیربط  دستگاههای  و  نیست  ذینفع 
اجرای رأی صادره بوده و در صورت خودداری،  

مسئولیت قانونی خواهند داشت.

شادی و نشاط حق شهروندان است
ضمن  اجتماعی  مددکاران  انجمن  رئیس 
نشاط  ایجاد  بر  موثر  عوامل  اعلام  و  شناسایی 
شهروندان  نشاط حق  و  شادی  گفت:  اجتماعی 
است و مدیریت شهری نمی تواند نسبت به آن 
بی تفاوت باشد.سید حسن موسوی چلک افزود: 
تنها  منظورمان  زنیم  می  حرف  نشاط  از  وقتی 
مقدمات  از  تواند  می  شادی  نیست.  خندیدن 
نشاط باشد. شادی زودگذر است اما نشاط، پایدار 

و یکی از مولفه های جامعه سالم است.
حرف  اجتماعی  نشاط  از  وقتی  گفت:  وی 
حوزه  کننده  تعیین  های  مولفه  باید  زنیم  می 
مانند  بگیرد  قرار  توجه  مورد  اجتماعی  نشاط 
اعتماد  اجتماعی،  سرمایه  سالاری،  شایسته 
اجتماعی، مشارکت اجتماعی، شفافیت و سلامت 
نوع  زندگی،  سبک  همچنین  اجتماعی.  روانی 
جامعه  به  که  تعلقی  احساس  شهروندان،  رفتار 
دارند یا ندارند می تواند در ایجاد یا فقدان نشاط 

تاثیرگذار باشد.
نیز  اقتصادی  اینکه مسائل  به  اشاره  با  وی 
اشتغال  فقر،  داشت:  اظهار  است،  کننده  تعیین 
بر  تواند  از دیگر عواملی است که می  و مسکن 
باشد. مسائل سیاسی  تاثیرگذار  نشاط اجتماعی 
های  سازمان  و  احزاب  آزاد  های  فعالیت  مانند 
غیردولتی نیز بر ایجاد نشاط اجتماعی تاثیرگذار 

هستند.
مولفه  اجتماعی،  مددکار  این  گفته  به 
آلودگی صوتی،  هوا،  آلودگی  مانند  های شهری 
از  نیز  نقل  و  حمل  ها،  خانه  معماری  ترافیک، 
ما  هستند.  اجتماعی  نشاط  ایجاد  عوامل  دیگر 
می توانیم شهری شادتر داشته باشیم در صورتی 
و  نشاط  تر  نگاهی علمی  با  که مدیریت شهری 
و  دهد  قرار  توجه  مورد  را  شهروندان  شادابی 
کند  کار می  پسماند  موضوع  روی  که  همانطور 
روی سلامت روانی جامعه نیز کار و تحقیق کند.
ظرفیت  از  توان  می  گفت:  چلک  موسوی 
پارک  محله،  سراهای  مانند  عمومی  فضاهای 
ها و بوستانها برای ایجاد شادی بیشتر استفاده 
کرد. فراموش نکنیم که در تهران اقوام مختلفی 
هویت  از  گیری  بهره  که  کنند  می  زندگی 
ایجاد حس تعلق  فرهنگی هر قوم می تواند در 

خاطر به جامعه و نشاط اجتماعی کمک کند.
وی گفت: همچنین سنجش دائمی شادی 
ریزان شهری کمک  برنامه  به  در شهر  نشاط  و 
می کند که برنامه ریزی مبتنی بر واقعیت های 
بهداشت  وزارت  که  آنطور  باشند.  داشته  جامعه 
اعلام کرده از هر 4 نفر یک نفر مبتلا به یکی از 
اختلالات روانی است که گفته می شد در تهران 
نشاط  به  توجه  بنابراین  است.  بالاتر  آمار  این 
انجمن  رئیس  است.  لازم  بسیار  شهر  این  در 
مددکاران اجتماعی تاکید کرد: خلق شادی های 
ها  این شادی  ایجاد  برای  بسترسازی  و  گروهی 
کند.  کمک  جامعه  روانی  سلامت  به  تواند  می 
شادی و نشاط حق شهروندان است و مدیریت 
شهری نمی تواند نسبت به آن بی تفاوت باشد 
هرچند که مسئولیت آن تنها بر عهده مدیریت 
شهری نیست و نهادهای مختلفی در این حوزه 
نقش آفرینی می کنند. مردم ناشاد و شادی گریز 

کیفیت زندگی را در شهر پائین خواهند آورد.

شروط مجلس برای رفع فیلترینگ تلگرام 
در  گفت:  مجلس  رئیسه  هیئت  سخنگوی 
وزیر  شد  مقرر  مجلس،  امروز  غیرعلنی  جلسه 
ارتباطات تعهدات الزام آوری را برای رفع فیلترینگ 
نعمتی  کند.بهروز  اعلام  شبکه  این  به  تلگرام 
سخنگوی هیئت رئیسه مجلس در جمع خبرنگاران 
جزئیات جلسه غیرعلنی مجلس شورای اسلامی را 
که به بررسی اعتراضات و اغتشاشات اخیر اختصاص 
جلسه  در  داشت:  اظهار  و  کرد  تشریح  داشته، 
غیرعلنی روز یکشنبه، نمایندگان انتقاداتی را نسبت 
به صدا و سیما مطرح کردند، مبنی بر اینکه در اوایل 
اعتراضات صدا و سیما به صورت شفاف این موضوع 
را مطرح نکرد که این امر موجب شد، سایت های 
معاند در اطلاع رسانی پیرامون این موضوع پیشرو 
شورای  مجلس  رئیسه  هیئت  باشند.سخنگوی 
اسلامی ادامه داد: آقای علی عسگری رئیس سازمان 
ارائه داد و مقرر شد  صدا و سیما نیز توضیحاتی 
این قصور در موارد بعدی تکرار نشود.وی با اشاره 
سلامی  سردار  اطلاعات،  کشور،  وزرای  حضور  به 
اشتری  سردار  پاسداران،  سپاه  فرمانده  جانشین 
رئیس  عسکری  علی  و  انتظامی  نیروی  فرمانده 
سازمان صدا و سیما در جلسه غیرعلنی مجلس برای 
بررسی اعتراضات اخیر گفت: موضوع اغتشاشات در 
دو هفته گذشته از ابعاد مختلف در جلسه غیرعلنی 
را  مواردی  نمایندگان  و  قرار گرفت  بررسی  مورد 
اظهار  مجلس  رئیسه  هیئت  عضو  کردند.  مطرح 
داشت: پشت صحنه اتفاقات اخیر برخی سرویس 
های جاسوسی منطقه و سرویس های جاسوسی 
آمریکا بودند.وی گفت: در ادامه نمایندگان تذکراتی 
دولتی  مسئولان  شد  مقرر  که  کردند  مطرح  را 
برای حل این مشکلات بررسی جدی تری انجام 
دهند و گزارش تکمیلی به نمایندگان ارائه شود.
آقای  پایان  در  رئیسه مجلس گفت:  عضو هیئت 
لاریجانی مواردی را در مورد اتفاقات داخل مطرح 
کرد و بر لزوم وحدت و همبستگی تاکید کرد. البته 
ایشان معتقد بود اگر کسی بی گناه در این اتفاقات 
دچار مشکل شده است باید موضوعات از نزدیک 
بررسی شود تا حقی ضایع نشود.وی با بیان اینکه 
وزیر کشور اعداد و ارقام دقیقی از تعداد بازداشت 
شدگان ارائه نکرد، گفت: مقرر شد وزارت اطلاعات 
کمیسیون  به  گزارشی  خصوص  این  در  سپاه  و 
امنیت ملی ارائه دهند. نعمتی در پاسخ به سئوالی 
در خصوص پیگیری وضعیت دانشجویان بازداشتی 
ادامه داد: موضع نمایندگان و رئیس مجلس این 
بود که این موضوع بررسی شود و مقرر شد وزارت 
به کمیسیون  این خصوص  در  گزارشی  اطلاعات 
امنیت ملی ارائه کند. مقرر شد کمیسیون امنیت 
ملی و کمیسیون آموزش متولی پیگیری وضعیت 
رئیسه  هیئت  باشند.عضو  بازداشتی  دانشجویان 
فرماندهان  از  یکی  اظهارات  خصوص  در  مجلس 
سپاه گفت: خیلی ها بدنبال این بودند که پای سپاه 
را به ماجرا بکشند اما با توجه به وظایف ذاتی وزارت 
اطلاعات و نیروی انتظامی برای کنترل اوضاع، سپاه 

خیلی دخالتی در این موضوع نداشت.
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